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08/2008 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 8 D’ABRIL DE 
2008.  
 
A Vinaròs, sent les vint-i-una hores del dia vuit d’abril de dos mil vuit, es reuneixen, en primera 
convocatòria, al Saló de Sessions de la Casa Consistorial baix la Presidència del Sr. Alcalde 
Jorge L. Romeu Llorach, assistit pel secretari accidental, Sr. Jordi Romeu Granados i el Sr. 
Viceinterventor Óscar J. Moreno Ayza i dels següents senyors regidors: 
 
PSPV-PSOE 
LIBRADA LÓPEZ MIRALLES 
AGUSTÍN GUIMERÁ RIBERA 
VICENT ANDREU ALBIOL QUER 
MARÍA JOSÉ FERRER REDÓN 
JUAN ANTONIO BELTRÁN PASTOR 
MARÍA ISABEL SEBASTIÁ FLORES 
 
PVI 
JAVIER BALADA ORTEGA 
MARÍA DEL CARMEN OBIOL AGUIRRE 
MARIA DOLORES MIRALLES MIR 
 
BLOC  
DOMÈNEC FONTANET I LLATSER 
 
PP 
JUAN BAUTISTA JUAN ROIG 
ERNESTO MOLINOS REDÓ 
LUIS GANDÍA QUEROL  
Mª DEL MAR MEDINA TERRA 
MERCEDES BAILA BLANCHADELL 
AMPARO MARTÍNEZ ALBIOL 
JUAN MARIANO CASTEJÓN CHALER 
ELISABET FERNÁNDEZ MILLAN 
JOAQUÍN TORRES BOIX 
MARCELA BARBÉ BELTRÁN 
 
 
Obert l’acte per la Presidència, i existint quòrum suficient, es procedeix a tractar els 
assumptes de l’ordre del dia que a continuació es relacionen. 
 
 
1.- DACIÓ DE COMPTE DE DECRETS I RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA DE 
CONFORMITAT AMB EL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL R.D. 2568/86 DE 28 DE 
NOVEMBRE.- D’acord amb el que estableix l’article 42 del Reglament d’organització i 
funcionament i regim jurídic de les entitats locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 
de novembre, per l’Alcaldia es dóna compte del llistat-relació de data març de 2008 de decrets 
dictats per l’alcalde, així com els incorporats com annex corresponents al mes de febrer de 
2008. 
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2.- APROVACIÓ DE MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LA 
TAXA PER LA PRESTACIÓ DEL SERVEI I LA REALITZACIÓ D’ACTIVITATS EN 
INSTAL·LACIONS ESPORTIVES DE L’AJUNTAMENT DE VINARÒS.- Atés el dictamen de 
la Comissió Informativa d’Hisenda de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal. 
 
Atés l’informe proposta de la Tresorera Municipal: 
 

“INFORME-PROPUESTA DE ACUERDO 
 

ANTECEDENTES  
 

PRIMERO.- Por Providencia de la Alcaldía de 3 de marzo se ordena la iniciación de 
extediente necesario para la tramitación de una modificación de la Ordenanza fiscal 
reguladora de la tasa por la prestación del servicio y realización de actividades en 
instalaciones deportivas del Magnífico Ayuntamiento de Vinaròs. 
 
SEGUNDO.- El 5 de marzo de 2008 se emite Informe de Rentas sobre legislación aplicable y 
tramitación a seguir para la modificación de la referida Ordenaza. 
 
TERCERO.- Por Providencia de la Alcaldía de 6 de marzo de 2008 se dispone que por el 
servicio correspondiente se redacte la Ordenanza fiscal y se emita informe Técnico-
Económico por la Intervención Municipal. 
 
CUARTO.- El 7 de marzo de 2008 se remite informe del Consell D’Esports en el que se hace 
una previsión de los ingresos previstos y de las nuevas tarifas propuestas. 
 
QUINTO.- El 13 de marzo de 2008 es emitido por el Interventor Informe Técnico-Económico, 
del que se desprende que, según el estudio realizado costes e ingresos previstos de acuerdo 
a las nuevas tarifas propuestas,  los costes del servicio serán mayores que los ingresos 
previstos. 
 
SEXTO.- Redactada la ordenanza, el 25 de marzo de 2008 es emitido por el Interventor 
Informe de Fiscalización, fiscalizando de conformidad el expediente de modificación de la 
referida Ordenanza. 

 
CONSIDERACIONES JURÍDICAS 

  
PRIMERO.- La tasa que se pretende exigir con la presente ordenanza tiene amparo legal en 
el artículo 20.4 o) del RDLeg 2/2004 de 5 de marzo de 2004. 
SEGUNDO.- Según se desprende del Informe Técnico-Económico, los ingresos previstos no 
van a superar a los costes, por lo que se puede dar por cumplido el requisito previsto  en el 
artículo 24.2 del RDLeg 2/2004 de 5 de marzo de 2004. 
 
TERCERO.- Examinada toda la documentación obrante en el expediente, constan los 
siguientes documentos: 
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 Texto de la Ordenanza reguladora de la Tasa por la prestación del servicio y 
realización de de actividades en instalaciones deportivas del Magnífico Ayuntamiento de 
Vinaròs. 
 Informe Ténico-Económico requerido por el artículo 25 del RDL 2/2004. 
 Informe de fiscalización de la Intervención conforme al artículo 214.1 del RDL 

2/2004. 
 

Por todo ello, considerado completo el expediente y ajustado a derecho el texto de la 
ordenanza, de conformidad con lo establecido en el artículo 175 del ROF, se eleva al Pleno, 
previo dictamen de la Comisión Informativa de Hacienda, la siguiente  

PROPUESTA DE ACUERDO: 
 
PRIMERO.- Aprobar la modificación de la Ordenanza fiscal reguladora de la tasa por la 
prestación del servicio y realización de actividades en instalaciones deportivas del Magnífico 
Ayuntamiento de Vinaròs.  
 
SEGUNDO.- Exponer al público el anterior Acuerdo mediante anuncio que se insertará en el 
tablón de anuncios municipal durante el plazo de treinta días hábiles, a contar desde el 
siguiente al de publicación de dicho anuncio en el Boletín Oficial de la Provincia, y en un diario 
de los de mayor difusión de la provincia, dentro de los cuales los interesados podrán examinar 
el expediente y presentar las alegaciones que estimen oportunas. 
 
TERCERO.- En caso de que no se presentasen alegaciones al expediente en el plazo 
anteriormente indicado, el Acuerdo se entenderá definitivamente aprobado, sin necesidad de 
Acuerdo plenario, de conformidad con el artículo 17.3 del RDL 2/2004.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per unanimitat la proposta 
d’acord anterior. 
 
 
 
3.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA EN LA MODALITAT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT 
PER IMPORT DE 157.578,09 € (7/08).- Atés el dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda 
de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 255/2008 de data 28-03-08. 
 
Atesa la proposta del regidor d’Hisenda: 
 
“A la vista de la propuesta formulada por el Concejal de Hacienda el 28 de marzo de 2008 
cuyos considerandos son los que siguen: 
 
“Visto el expediente de crédito extrajudicial nº 1.  
  
Considerando necesario incrementar el crédito presupuestario para proceder al pago del 
mismo en las siguientes partidas:” 
 

PARTIDA IMPORTE 
121,214,00 363,39
121,220,01 1.245,14
121,221,00 146,16
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121,226,01 17.224,60
121,226,03 3.090,60
222,214,00 531,33
432,212,00 598,48
432,213,00 651,89
446,226,08 2.327,78
451,220,01 455,02
457,226,07 3.027,60
451,226,09 1.160,00
452,212,00 1.086,60
460,226,06 8.000,00
511,210,00 114.727,52
511,220,03 441,98
451,481,00 2.500,00

TOTAL: 157.578,09
 
Visto el informe de la intervención de fondos nº 255/2008. 
A LA COMISIÓN DE HACIENDA PROPONGO LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO,  
 
PRIMERA.- La realización de un incremento de crédito presupuestario en la modalidad de 
suplemento de crédito para financiar el reconocimiento extrajudicial 1. Dicha modificación será 
financiada con el Remanente líquido de Tesorería  para gastos generales cuyo importe total 
asciende a 157.578,09 € que incrementará las siguientes partidas.  
 

PARTIDA IMPORTE 
121,214,00 363,39
121,220,01 1.245,14
121,221,00 146,16
121,226,01 17.224,60
121,226,03 3.090,60
222,214,00 531,33
432,212,00 598,48
432,213,00 651,89
446,226,08 2.327,78
451,220,01 455,02
457,226,07 3.027,60
451,226,09 1.160,00
452,212,00 1.086,60
460,226,06 8.000,00
511,210,00 114.727,52
511,220,03 441,98
451,481,00 2.500,00

TOTAL: 157.578,09
 
SEGUNDO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per majoria la proposta 
d’acord amb 11 vots a favor (7 vots PSPV-PSOE, 3 vots PVI i 1 vot BLOC) i 10 vots en contra 
(PP).  
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4.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA EN LA MODALITAT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT 
PER IMPORT DE 60.000,00 € (8/08).- Atés el dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda 
de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 243/2008 de data 26-03-08. 
 
Atesa la proposta de l’alcalde: 
 
“A la vista de la propuesta formulada por el Concejal de Hacienda el 26 de marzo de 2008 
cuyos considerandos son los que siguen: 
 
“Considerando el incremento de horas que permanece abierto el parking sito en la calle el 
Pilar bajo plaza Río Cuarto y en consecuencia el incremento de precio que supone para el 
contrato con la empresa de control de accesos y vigilancia así como la limpieza del mismo.  
 
Considerando que prestándose el servicio es necesario proceder al pago del mismo no 
pudiendo este hasta el ejercicio siguiente.” 
 
Visto el informe de la intervención de fondos nº 243/2008 
 
A LA COMISIÓN DE HACIENDA PROPONGO LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO,  
 
PRIMERA.- La realización de una modificación presupuestaria en la modalidad de suplemento 
de crédito para financiar el incremento de horas que permanece abierto el parking sito en la 
calle el Pilar bajo plaza Río Cuarto y en consecuencia el incremento de precio que supone 
para el contrato con la empresa de control de accesos y vigilancia así como la limpieza del 
mismo cuyo importe total asciende a 60.000,00 euros que incrementará la partida 446.227.01 
“Empresa de vigilancia y control”. Dicha modificación será financiada con el remanente líquido 
de tesorería para gastos generales procedente de la liquidación del ejercicio 2007. 
 
SEGUNDO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per majoria la proposta 
d’acord amb 11 vots a favor (7 vots PSPV-PSOE, 3 vots PVI i 1 vot BLOC) i 10 vots en contra 
(PP).  
 
 
 
5.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA EN LA MODALITAT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT 
PER IMPORT DE 25.374,44 € (9/08).- Atés el dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda 
de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 242/2008 de data 26-03-08. 
 
Atesa la proposta de l’alcalde: 
 
“A la vista de la propuesta formulada por el Concejal de Hacienda el 26 de marzo de 2008 
cuyos considerandos son los que siguen: 
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“Considerando que la certificación tercera y última de la renovación de dotaciones 
urbanísticas de la calle de Almas asciende a 58.114,03 euros lo cual supone un exceso de 
obra de 25.374,44 euros.  
 
Considerando que a la mercantil le fue impuesta una sanción desde el negociado de 
contratación por importe de 10.249,92 euros.  
 
Considerando que según informe de los servicios técnicos de 31/01/2008 el exceso de 9.9% 
se debe a un cambio de potencia en el alumbrado y a la unificación del sistema de recogida 
de basuras (contenedores soterrados). 
  

Considerando que habiéndose recibido la obra es preciso proceder al pago de la tercera 
certificación de obra no pudiendo demorarse este hasta el ejercicio siguiente.” 
 
Visto el informe de la intervención de fondos nº 242/2008 
 
A LA COMISIÓN DE HACIENDA PROPONGO LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO,  
 
PRIMERA.-  La realización de una modificación presupuestaria en la modalidad de 
suplemento de crédito para financiar el exceso de obra en el proyecto de renovación de 
dotaciones urbanísticas de la calle Almas cuyo importe total asciende a 25.374,44 euros que 
incrementará la partida 432.611.03.06 “Urbanización Calle Almas”. Dicha modificación será 
financiada con el remanente líquido de tesorería para gastos generales procedente de la 
liquidación del ejercicio 2007. 
 
SEGUNDO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar la proposta d’acord 
anterior, per 10 vots a favor (7 PSOE-PSPV i 3 PVI), 10 vots en contra (PP), 1 abstenció 
(BLOC), i el vot de qualitat de la Presidència en segona votació. 
 
 
 
6.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA EN LA MODALITAT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT 
PER IMPORT DE 112.189,00 € (10/08).- Atés el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Hisenda de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 246/2008 de data 26-03-08. 
 
Atesa la proposta de l’alcalde: 
 
“A la vista de la propuesta formulada por el Concejal de Hacienda el 26 de marzo de 2008 
cuyos considerandos son los que siguen: 
 
“Visto que mediante acuerdo de pleno, se reconoció a los expropiados en la Avenida Capitán 
Cortes, el premio de afección del 5%. 
  
Considerando que no existiendo avenencia en el justiprecio, el coste de la expropiación podría 
ser mayor. 
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Considerando que en el proyecto no se incluyó la obra civil para soterrar los contenedores, 
debiendo por tanto ser modificado antes de someterlo a licitación, y siendo su coste 
aproximado de 60.000,00 €. 
 
Considerando que siendo necesario proceder a licitar la obra de urbanización de la Calle 
Capitán Cortés en el presente ejercicio no pudiendo demorarse este hasta el ejercicio 
siguiente.” 
  
Visto el informe de la intervención de fondos nº 246/2008. 
 
A LA COMISIÓN DE HACIENDA PROPONGO LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO,  
 
PRIMERA.- La realización de una modificación presupuestaria en la modalidad de suplemento 
de crédito para financiar el incremento de precio del proyecto de renovación e implantación de 
dotaciones urbanísticas en la Calle Capitán Cortés cuyo importe total asciende a 112.189,00 
euros que incrementará la partida 432.611.11.05 “Urbanización Calle Capitán Cortés ”. Dicha 
modificación será financiada con el remanente líquido de tesorería para gastos generales 
procedente de la liquidación del ejercicio 2007. 
 
SEGUNDO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar la proposta d’acord 
anterior, per 10 vots a favor (7 PSOE-PSPV i 3 PVI), 10 vots en contra (PP), 1 abstenció 
(BLOC), i el vot de qualitat de la Presidència en segona votació. 
 
 
 
7.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA EN LA MODALITAT DE CRÈDIT EXTRAORDINARI 
PER IMPORT DE 80.000,00 € (11/08).- Atés el dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda 
de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 244/2008 de data 26-03-08. 
 
Atesa la proposta de l’alcalde: 
 
“A la vista de la propuesta formulada por el Concejal de Hacienda el 26 de marzo de 2008 
cuyos considerandos son los que siguen: 

 
Visto que el contrato de arrendamiento de la flota de vehículos para la policía local, finaliza a 
finales del presente año. 
 
“Considerando la necesidad de adquirir una nueva flota antes de que finalice el presente 
ejercicio 
 
Considerando que el gasto no puede demorarse hasta el ejercicio siguiente, no existiendo 
dotación presupuestaria en el presente.” 
 
Visto el informe de la intervención de fondos nº 244/2008 
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A LA COMISIÓN DE HACIENDA PROPONGO LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO,  
 
PRIMERA.-  La realización de una modificación presupuestaria en la modalidad de crédito 
extraordinario para financiar la compra de la flota de automóviles para la policía local cuyo 
importe total asciende a 80.000,00 euros con cargo a la partida 222.624.00.08 “Vehículos 
Policía Local”. Dicha modificación será financiada con el remanente líquido de tesorería para 
gastos generales procedente de la liquidación del ejercicio 2007. 

 
SEGUNDO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar la proposta d’acord 
anterior, per 10 vots a favor (7 PSOE-PSPV i 3 PVI), 10 vots en contra (PP), 1 abstenció 
(BLOC), i el vot de qualitat de la Presidència en segona votació. 
 
 
 
8.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA EN LA MODALITAT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT 
PER IMPORT DE 360.000,00 € (12/08).- Atés el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Hisenda de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 247/2008 de data 26-03-08. 
 
Atesa la proposta de l’alcalde: 
 
“A la vista de la propuesta formulada por el Concejal de Hacienda el 26 de marzo de 2008 
cuyos considerandos son los que siguen: 
 
“A la vista del desarrollo de las obras complementarias del Paseo Mº en la Calle del Ángel, y 
de la situación en la queda la plaza San Valente, como consecuencia de las mismas.  
 
Considerando que dicha obra viene prevista en el presupuesto del ejercicio 2008 financiada 
mediante una subvención de la Generalidad. 
  
Considerando que al estar en tramites la concesión de dicha subvención y siendo necesario 
proceder a la contratación de la obra, no pudiéndose demorar esta al próximo ejercicio.” 
 
Visto el informe de la intervención de fondos nº 247/2008 
 
A LA COMISIÓN DE HACIENDA PROPONGO LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO,  
 
PRIMERA.-  La realización de una modificación presupuestaria en la modalidad de 
suplemento de crédito para financiar el proyecto de renovación e implantación de dotaciones 
urbanísticas en la Plaza San Valente cuyo importe total asciende a 360.000,00 euros que 
incrementará la partida 432.611.06.08 “Remodelación Plaza San Valente”. Dicha modificación 
será financiada con el remanente líquido de tesorería para gastos generales procedente de la 
liquidación del ejercicio 2007. 
 
SEGUNDO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per unanimitat la proposta 
d’acord anterior. 
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9.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA EN LA MODALITAT DE SUPLEMENT DE CRÈDIT 
PER IMPORT DE 55.000,00 € (13/08).- Atés el dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda 
de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 250/2008 de data 26-03-08. 
 
Atesa la proposta de l’alcalde: 
 
“A la vista de la propuesta formulada por el Concejal de Hacienda el 26 de marzo de 2008 
cuyos considerandos son los que siguen: 
 
“A la vista de las sentencias condenatorias, a favor de WANDOWSKA SL y la SGAE por 
importe de 34.602,33€ y 20.197,74€. 
 
Considerando que la partida 121.226.09 ha quedado con saldo insuficiente para responder , 
tanto a otros gastos como sentencias judiciales que puedan acaecer. 
 
Considerando necesario reponer crédito en dicha partida, y que dicha acción  no puede 
demorarse hasta el próximo ejercicio.” 
  
Visto el informe de la intervención de fondos nº 250/2008 
 
A LA COMISIÓN DE HACIENDA PROPONGO LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO,  
 
PRIMERA.-  La realización de una modificación presupuestaria en la modalidad de 
suplemento de crédito para financiar el incremento de gasto ocasionado como consecuencia 
de las sentencias judiciales cuyo importe total asciende a 55.000,00 euros que incrementará 
la partida 121.226.09 “ADMINISTRACION GENERAL OTROS GASTOS DIVERSOS”. Dicha 
modificación será financiada con el remanente líquido de tesorería para gastos generales 
procedente de la liquidación del ejercicio 2007. 
 
SEGUNDO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per unanimitat la proposta 
d’acord anterior. 
 
 
 
10.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA EN LA MODALITAT DE CRÈDIT 
EXTRAORDINARI PER IMPORT DE 476.720,00 € (14/08).- Atés el dictamen de la Comissió 
Informativa d’Hisenda de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 238/2008 de data 26-03-08. 
 
Atesa la proposta de l’alcalde: 
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“A la vista de la propuesta formulada por el Concejal de Hacienda el 26 de marzo de 2008 
cuyos considerandos son los que siguen: 
 
“Considerando que el Ayuntamiento va a proceder a urbanizar el suelo urbano superior a la 
CN340 (Carretera Ulldecona-Barranco Barbiguera) y que dicha urbanización se va a financiar 
mediante cuotas de urbanización, sistema de gestión directa. 
 
Considerando que el artículo 128.3 de la LUV, Ley 16/2005, requiere que se disponga de los 
recursos presupuestarios necesarios para financiar si quiera parcialmente la actuación ante el 
impago de cuotas de urbanización o de retribución mediante terrenos. 
 
Considerando que el criterio más apropiado será del 10% del importe de las cuotas de 
urbanización excluido el IVA siendo este de 476.720,00 euros.” 
 
Visto el informe de la intervención de fondos nº 238/2008 
 
A LA COMISIÓN DE HACIENDA PROPONGO LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO,  
 
PRIMERA.-  La realización de una modificación presupuestaria en la modalidad de crédito 
extraordinario para financiar la ejecución del proyecto de obra de urbanización de suelo 
urbano superior a la CN340 (Carretera Ulldecona-Barranco Barbiguera) cuyo importe total 
asciende a 476.720,00 euros con cargo a la partida 432.601.01.08 “Urbanización CN340 
norte”. Dicha modificación será financiada con el remanente líquido de tesorería para gastos 
generales procedente de la liquidación del ejercicio 2007. 
 
SEGUNDO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per unanimitat la proposta 
d’acord anterior. 
 
 
 
11.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA EN LA MODALITAT DE CRÈDIT 
EXTRAORDINARI PER IMPORT DE 118.200 € (15/08).- Atés el dictamen de la Comissió 
Informativa d’Hisenda de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 237/2008 de data 26-03-08. 
 
Atesa la proposta de l’alcalde: 
 
“A la vista de la propuesta formulada por el Concejal de Hacienda el 26 de marzo de 2008 
cuyos considerandos son los que siguen: 
 
“Considerando los proyectos de modificación de la línea trifásica existente elaborado por los 
Servicios Técnicos Municipales para dotar de suministro eléctrico a la futura Ciudad Deportiva 
de Vinaròs cuyo importe total asciende a 118.200,00 euros. 
 
Considerando que la realización de dicha obra es necesaria y que no puede ser demorada 
para el próximo ejercicio puesto que implicaría la imposibilidad de uso de las instalaciones de 
la Ciudad Deportiva. 
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Visto el informe de la intervención de fondos nº 237/2008. 
 
A LA COMISIÓN DE HACIENDA PROPONGO LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO,  
 
PRIMERA.-  La realización de una modificación presupuestaria en la modalidad de crédito 
extraordinario para financiar la ejecución del proyecto de obra de modificación de la línea 
trifásica existente elaborado por los Servicios Técnicos Municipales para dotar de suministro 
eléctrico a la futura Ciudad Deportiva de Vinaròs cuyo importe total asciende a 118.200,00 
euros con cargo a la partida 432.601.00.08 “Centro Transformación Ciudad Deportiva”. Dicha 
modificación será financiada con el remanente líquido de tesorería para gastos generales 
procedente de la liquidación del ejercicio 2007.  
 
SEGUNDO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per majoria la proposta 
d’acord amb 11 vots a favor (7 vots PSPV-PSOE, 3 vots PVI i 1 vot BLOC) i 10 vots en contra 
(PP).  
 
 
 
12.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA EN LA MODALITAT DE CRÈDIT 
EXTRAORDINARI PER IMPORT DE 30.000,00 € (16/08).- Atés el dictamen de la Comissió 
Informativa d’Hisenda de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 235/2008 de data 26-03-08. 
 
Atesa la proposta de l’alcalde: 
 
“A la vista de la propuesta formulada por el Concejal de Hacienda el 26 de marzo de 2008 
cuyos considerandos son los que siguen: 
 
“Considerando que en fecha 23 de Abril de 2007 fue firmado el préstamo ICO con la entidad 
financiera Banco de Valencia SA autorizado por el Pleno de 10 de abril de 2007. 
 
Considerando que el tipo de interés pactado es fijo de 0,5% sobre un capital de 
6.000.000,00€, en consecuencia es preciso dotar de cobertura presupuestaria el pago de los 
intereses, durante el presente ejercicio. 
  
Dado que en la financiación municipal no se encuentra prevista en el presupuesto del ejercicio 
2008, debido a un error en el programa informático que traspasa las partidas desde el 
ejercicio anterior al presente  y que el gasto no puede demorarse puesto que en el mes de 
junio se producirá el vencimiento de los intereses semestrales. 
 
Visto el informe de la intervención de fondos nº 235/2008 
 
Considerando que la necesidad está justificada y que el gasto no puede demorarse a otro 
ejercicio  
 
A LA COMISIÓN DE HACIENDA PROPONGO LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO,  
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PRIMERO.- La realización de una modificación presupuestaria en la modalidad de crédito 
extraordinario para financiar el pago de los intereses del Préstamo ICO Banco Valencia, por 
importe de 30.000,00 €, con cargo a la partida 011.310.14 “Intereses ICO Banco Valencia 
2007”. Dicha modificación será financiada con el remanente líquido de tesorería para gastos 
generales procedente de la liquidación del ejercicio 2007. 
 
Segundo.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per unanimitat la proposta 
d’acord anterior. 
 
 
 
13.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA EN LA MODALITAT DE CRÈDIT 
EXTRAORDINARI PER IMPORT DE 52.012,08 € (17/08).- Atés el dictamen de la Comissió 
Informativa d’Hisenda de data 01-04-08. 
 
Intervé el primer Tinent d’Alcalde, Sr. Balada, per a fer constar en acta que sol·licita a l’alcalde 
que es busquen les certificacions de l’avinguda Pablo Ruiz Picasso i dos carrers més. 
  
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 245/2008 de data 26-03-08. 
 
Atesa la proposta de l’alcalde: 
 
“A la vista de la propuesta formulada por el Concejal de Hacienda el 26 de marzo de 2008 
cuyos considerandos son los que siguen: 
 
“Visto el escrito presentado por el Sr. Adolfo Landete Chesa el 16 de octubre de 2007 nº 
17.284, por el que pone de manifiesto que en el proceso de urbanización de la Avenida 
Castellón se le ha ocupado una finca de su propiedad por la Vía de Hecho. 
 
Considerando el informe emitido por la TAG de Urbanismo de fecha 10 de diciembre de 2007, 
por el que valora la finca de 282m2 a 159 €/m2. 
 
Considerando el proyecto de convenio urbanístico por el que el Ayuntamiento adquirirá la 
propiedad de la finca por un valor total de 52.012,08€ iva incluido.” 
 
Visto el informe de la intervención de fondos nº 245/2008 
 
A LA COMISIÓN DE HACIENDA PROPONGO LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO,  
 
PRIMERA.-  La realización de una modificación presupuestaria en la modalidad de crédito 
extraordinario para financiar la compra de la finca de 282m2 inscrita en el registro de la 
propiedad nº 30.555 tomo 1158, libro 389, folio 111 cuyo importe total asciende a 52.012,08 
euros con cargo a la partida 432.610.00.08 “Terreno Zona Verde Avenida Castellón”.Dicha 
modificación será financiada con el remanente líquido de tesorería para gastos generales 
procedente de la liquidación del ejercicio 2007. 
 
SEGUNDO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
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Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per unanimitat la proposta 
d’acord anterior. 
 
 
 
14.- APROVACIÓ DE L’EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT 
Nº 1 PER IMPORT DE 157.578,09 €.- Atés el dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda 
de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 256/2008 de data 28-03-08. 
 
Atesa la proposta del regidor d’Hisenda: 
 
“Visto el expediente que conforma el reconocimiento extrajudicial de créditos. 
 
Vistos el informe nº 256/2008 de la Intervención municipal, general sobre expediente. 
 
Considerando que habiéndose contraído las obligaciones es necesario hacer frente al pago de 
las mismas, dado que de lo contrario se causaría un grave perjuicio para la hacienda 
municipal 
  
A LA COMISIÓN INFORMATIVA DE HACIENDA SE PROPONE: 
 
PRIMERO.- Aprobar el expediente de reconocimiento extrajudicial de créditos nº 1, así como 
las facturas que conforman el mismo. 
 
SEGUNDO.- Autorizar y disponer gastos, reconocer las obligaciones y ordenar los pagos 
derivados del reconocimiento extrajudicial de créditos nº 1 por importe total de 157.578,09€. 
 
TERCERO.- Condicionar la validez del punto segundo a la aprobación y posterior entrada en 
vigor de las modificaciones presupuestarias que financian el reconocimiento extrajudicial.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per majoria la proposta 
d’acord amb 11 vots a favor (7 vots PSPV-PSOE, 3 vots PVI i 1 vot BLOC) i 10 vots en contra 
(PP).  
 
 
 
15.- APROVACIÓ DE LA TERCERA CERTIFICACIÓ D’OBRA DEL PROJECTE D’OBRES 
DE RENOVACIÓ DE LES DOTACIONS URBANÍSTIQUES AL CARRER ÀNIMES PER 
IMPORT DE 58.114,03 € (RE).- 
Atés el dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe de la Intervenció Municipal núm. 253/2008 de data 26-03-08. 
 
Atesa la proposta del regidor d’Hisenda: 
 
“Vista la certificación nº 3 del proyecto de Obras de renovación de las dotaciones urbanísticas 
en la Calle Almas, y la factura nº 0080000011 de fecha 31 de enero de 2008, que acompaña a 
la misma. 
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Vista el acta de comprobación del Replanteo, de 20 de Diciembre de 2006. 
 
Visto el informe de los servicios técnicos de 31 de enero de 2008 
 
Considerando que habiéndose firmado la certificación de obra es necesario proceder al pago 
de la misma, dado que de lo contrario se causaría un grave perjuicio para la hacienda 
municipal. 
 
Previo informe de la intervención de fondos  
 
A LA ALCALDÍA SE PROPONE LA ADOPCIÓN DEL SIGUIENTE ACUERDO : 
 
PRIMERO.- Aprobar la certificación nº 3 del proyecto de Obras de renovación de las 
dotaciones urbanísticas en la Calle Almas, y la factura nº 0080000011 de fecha 31 de Enero 
de 2008, que acompaña a la misma 
 
SEGUNDO.- Previa entrada en vigor de la modificación presupuestaria pertinente, Reconocer 
de modo extrajudicial la obligación y ordenar el pago, por importe de 58.114,03€ a la empresa 
ANGULO CONTRATAS Y SERVICIOS SL (ACYSE). 
 
TERCERO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención y a la Tesorería Municipal.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar la proposta d’acord 
anterior, per 10 vots a favor (7 PSOE-PSPV i 3 PVI), 10 vots en contra (PP), 1 abstenció 
(BLOC), i el vot de qualitat de la Presidència en segona votació. 
 
 
 
16.- DONAR COMPTE DE L’APROVACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ DE L’EXERCICI 2007 De 
conformidad con lo establecido en el artículo 90.2 del Real Decreto 500/1990, de 20 de abril, 
por la Alcaldía se da cuenta de la liquidación del Presupuesto del ejercicio 2007. 
 
 
 
17.- PRÒRROGA DE L’OBRA D’URBANITZACIÓ DE LA UE2R15 (HORT DELS FARGA) 
SOL·LICITADA PER TEMPLE SERVICIOS INMOBILIARIOS S.L.- Atés el dictamen de la 
Comissió Informativa d’Urbanisme de data 17-03-08. 
 
Atés l’informe emés pels Serveis Tècnics: 
 
Atesa la proposta del regidor d’Urbanisme: 
 
“Visto el escrito presentado por TEMPLE SERVICIOS INMOBILIARIOS SL, en relación con la 
solicitud de prorroga de la obra de urbanización UE2R15 (Huerto de los Farga). 
 
Efectuado el estudio e informe al respecto, por los Servicios Técnicos municipales. 
 
El Presidente de la Comisión informativa de Urbanismo, PROPONE para su aprobación por el 
Pleno de la Corporación, acordar la prórroga de la obra de urbanización en seis meses.” 
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Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar la proposta d’acord 
anterior, per 10 vots a favor (7 PSOE-PSPV i 3 PVI), 10 vots en contra (PP), 1 abstenció 
(BLOC), i el vot de qualitat de la Presidència en segona votació. 
 
 
 
18.- ACTA DE CESSIÓ DE TERRENYS AMB DESTINACIÓ A VIAL PÚBLIC EN PARTIDA 
SALINES O LLAVATERES DE 542,34 M2.- Atés el dictamen de la comissió informativa 
d’Urbanisme de data 17 de març de 2008 se somet a ratificació l’acta de cessió de terrenys 
amb destinació a vial públic en Partida Salines o Llavateres: 
 

“ACTA DE CESION DE TERRENO CON DESTINO VIAL 
 
Reunidos en la casa consistorial, de una parte D. Ramón Sánchez Ferreres con DNI 
40.004.047 y de otra Jorge Romeu Llorach, alcalde-presidente de esta corporación y en 
nombre y representación del Ayuntamiento,  
 
Los intervinientes, 
 
E X P O N E N  
 
Primero.- Que parte D. Ramón Sánchez Ferreres con DNI 40.004.047 es propietario de la 
finca registral nº nº 4122, inscripción 4ª, tomo 911, libro 300, folio 1 del Registro de la 
Propiedad de Vinaròs 
   
Segundo.- Que de conformidad con las disposiciones de la LUV 16/2005, procede la 
transmisión al Ayuntamiento en pleno dominio y libre de cargas y gravámenes de la titularidad 
dominical del terreno que a continuación se describe y que es objeto de cesión gratuita al 
Ayuntamiento. 
 
Reconocida la capacidad legal del interviniente en este acto y en cumplimiento de lo dispuesto 
en los citados preceptos legales, en su calidad de propietario de los terrenos descritos.  
  
C E D E N gratuitamente al Ayuntamiento de Vinaròs con destino a viales, quien es 
representado en este acto por Jorge Romeu Llorach. 
 
Condición suspensiva. La cesión objeto del presente contrato no tendrá validez ni efecto legal 
alguno, en caso de no ser otorgada la licencia de obras que motiva la cesión. 
 
A C E P T A, la propiedad de los terrenos que a continuación se describen, aportándose 
croquis de emplazamiento que forma parte de la presente acta: 
 

DESCRIPCION DEL TERRENO CEDIDO 
CON DESTINO A VIAL PUBLICO 

 
“Terrenos emplazados en la Pda. Salinas o Llavateres, de forma angular y de superficie 
542,34m2. Sus lindes son los siguientes: 
Norte: resto de finca de la que se segregan mediante alineación oficial de calle Costa Sur. 
Situada a distancia de 7 metros de los vallados existentes en su frente. 
Sur: camino actual calle Costa Sur. 
Este: carretera de Costa Sur 
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Oeste: alineación oficial de la ampliación de la Costa Sur, coincidente a distancia de 6 metros 
con respecto al deslinde de la ZMT.” 
 
∗ Finca registral nº 4122, inscripción 4ª, tomo 911, libro 300, folio 1 del Registro de la 
Propiedad de Vinaròs 
 
∗ Referencia catastral: 5223926 
 
∗ Cedente: Ramón Sánchez Ferreres  
 
∗ De conformidad con lo dispuesto en el art. 5.5 apdo. 3 del P.G.M.O.U. “e) Cuando la 
división o segregación sea consecuencia de una reparcelación o de una cesión, ya sea 
forzosa o voluntaria, gratuita u onerosa, a la Administración para que destine el terreno 
resultante de la división al uso o servicio público al que se encuentra afecto” resulta 
innecesaria la expedición de la licencia de segregación. 
 
∗ Valoración a efectos de inventario municipal de vías urbanas: 542,34 m2 x 40,00 €/m2 = 
21.693,60 € 
 
La presente acta de cesión para su validez y efectos oportunos quedará supeditada a la 
ratificación por el pleno de la aceptación de la misma.” 
 
Atés l’anterior, per unanimitat es ratifica l’acta anterior de cessió de terreny.  
 
 
 
19.- ACTA DE CESSIÓ DE TERRENYS AMB DESTINACIÓ A VIAL PÚBLIC EN AVINGUDA 
FRANCISCO JOSÉ BALADA DE 46,43 M2.- Atés el dictamen de la comissió informativa 
d’Urbanisme de data 17 de març de 2008 se somet a ratificació l’acta de cessió de terrenys 
amb destinació a vial públic en Avinguda Francisco José Balada. 
 
“ACTA DE CESION DE TERRENO CON DESTINO VIAL 
 
Reunidos en la casa consistorial, de una  parte Dª Mª Isabel Aragonés Gil con DNI 18.904.904 
y de otra Librada López Miralles alcaldesa en funciones de esta corporación y en nombre y 
representación del Ayuntamiento,  
 
Los intervinientes, 
 
EXPONEN  
 
Primero.- Que Mª Isabel Aragonés Gil con DNI 18.904.904 es propietaria de la finca registral 
nº 16.259, inscripción 3ª, libro 139, folio 9 del Registro de la Propiedad de Vinaròs 
   
Segundo.- Que conviene con el Ayuntamiento la cesión de los terrenos con destino a red 
viaria municipal que serán objeto de descripción en la presente acta, comprometiéndose el 
Ayuntamiento mediante la firma del presenta documento a la construcción del vallado del 
terreno de la cedente, según características que se indican en el croquis adjunto. 
 
Reconocida la capacidad legal del interviniente en este acto y en cumplimiento de lo dispuesto 
en los citados preceptos legales, en su calidad de propietario de los terrenos descritos.  
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CEDEN gratuitamente al Ayuntamiento de Vinaròs con destino a viales el terreno que se 
describe. 
 
Y el Ayuntamiento ACEPTA, representado en este acto por Librada López Miralles, la 
propiedad de los terrenos que a continuación se describen, aportándose croquis de 
emplazamiento que forma parte de la presente acta: 

 
DESCRIPCION DEL TERRENO CEDIDO 

CON DESTINO A VIAL PUBLICO 
 
SUPERFICIE DE CESIÓN: 46,43 m2 
 
LINDES:  
 Norte: vía pública 
 Sur: vía pública 
 Este: resto de finca de los que se segregan 
 Oeste: Avda. Fco. José Balada 
 
CEDENTES:  
María Isabel Aragonés Gil – DNI 18.904.904 
 
FINCA REGISTRAL:  
nº 16.259, inscripción 3ª, libro 139, folio nº 9 del Registro de la Propiedad de Vinaròs. 
 
CARACTERÍSTICAS DEL VALLADO: las que se desprenden del croquis adjunto. 
Especificándose las siguientes: 
 
• El Ayuntamiento será responsable de desperfectos en tubería de riego que desde pozo 
abastece su parcela. 
• Se colocará una puerta corredera del modelo especificado en la fotografía adjunta, a 
instalar por “Puertas Geira”.  
• El vallado se revestirá parcialmente de piedra tanto en su interior como en su exterior. 
• Se procederá a desaguar la finca. 
• Se repondrá la tubería afectada en la parcela. 
• Se procederá a recortar la palmera existente. 
 
∗ De conformidad con lo dispuesto en el art. 5.5 apdo. 3 del P.G.M.O.U. “e) Cuando la 
división o segregación sea consecuencia de una reparcelación o de una cesión, ya sea 
forzosa o voluntaria, gratuita u onerosa, a la Administración para que destine el terreno 
resultante de la división al uso o servicio público al que se encuentra afecto” resulta 
innecesaria la expedición de la licencia de segregación. 
 
La presente acta de cesión para su validez y efectos oportunos quedará supeditada a la 
ratificación por el pleno de la aceptación de la misma.” 
 
Atés l’anterior, per unanimitat es ratifica l’acta anterior de cessió de terreny.  
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20.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DEL BLOC NACIONALISTA 
VALENCIÀ PER DEMANAR AJUT ECONÒMIC PER A LA VIGILÀNCIA DE LES 
PLATGES.- A petició del Sr. Alcalde, a l’empara de l’article 82.2 del RD 2568/1986 de 28 de 
novembre, se sotmet a votació la ratificació de la incorporació d’aquest punt en l’ordre del dia, 
i s’aprova per unanimitat. 
 
Atesa la moció presentada pel grup municipal del BLOC de data 3 d’abril de 2008: 
 
“MOCIÓ PER DEMANAR AJUT ECONÒMIC PER LA VIGILÀNCIA DE LES PLATGES  
 
Domènec Fontanet i Llàtser per mitjà del present escrit i en aplicació dels articles 91 paràgraf 
4 i 97 del ROF, com a regidor i portaveu del Grup Municipal del BLOC Nacionalista Valencià 
de l'Ajuntament de Vinaròs presenta per a la seua inclusió i debat del Ple Ordinari de 
l´ajuntament, la següent MOCIÓ: 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
   
El País Valencià, de nord a sud, és un territori on el mar i el litoral tenen una gran importància i 
rellevància geogràfica, mediambiental, econòmica i cultural. Dins d´aquest context, les nostres 
platges han esdevingut punt de referència no només per als ciutadans i les ciutadanes de les 
nostres comarques, sinó per a nombrosos visitants de la resta de l´estat i de pràcticament tots 
els països del món. Per tant, han esdevingut un potencial econòmic i social molt importants. 
Això ha fet que per part de les diferents administracions s´hagen impulsat diversos programes 
d´actuació per la millora de les nostres platges, com ara actuacions de regeneració per part 
del govern central, millora dels equipaments per part de la Generalitat, tasques de 
manteniment i neteja per part de l´ajuntament, entre altres actuacions. 
Tot i això, encara hi ha aspectes importants que cal millorar per tal d´aprofitar i conservar 
aquestos espais tan importants i oferir unes bones prestacions. Un d´ells és el de la seguretat 
dels usuaris, especialment dels banyistes. 
Al llarg del 2007, especialment en la temporada d´estiu (juny, juliol i agost), a les platges de tot 
el País Valencià va haver 27 morts de banyistes, fet que demana una revisió dels plans de 
vigilància i millores en la seguretat. 
Fa la coincidència que, d´acord amb la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases del Règim Local, 
“les competències en seguretat, protecció civil i turisme als termes municipals corresponen a 
les corporacions locals”. Una vegada més, són els ajuntaments els que han de suportar la 
prestació econòmica de serveix bàsics amb els recursos limitats de què disposen. 
Més encara, tenint en compte que la vigilància de platges és un servei especialitzat que exigix 
recursos humans i materials molt específics de què habitualment no es disposa en els 
ajuntaments, com ara una posta sanitària, embarcacions, punts de vigilància, socorristes, a 
més del servici d´ambulàncies o d´altres complementaris. El nostre ajuntament durant 
aquestos anys està pagant aquest servei i garantir aquesta seguretat. 
D´altra banda, si bé és cert que els ajuntaments no disposen dels recursos suficients per a 
garantir la vigilància de les platges i la creació d´infraestructures de millora de l´accés a 
aquestes, també ho és que, segons l´article 36.1 de la Llei 7/1985, de 2 d´abril, Reguladora de 
les Bases de Règim Local, “són competències pròpies de la Diputació (...) la coordinació dels 
serveis municipals entre sí, l´assistència i la cooperació jurídica, econòmica i tècnica als 
municipis, així com la prestació dels servicis públics de caràcter supramunicipal i, en el seu 
cas, supracomarcal”. 
És per això que, pel que fa a la vigilància de les platges, es fa molt convenient una actuació 
territorial i supramunicipal estudiada, planificada i dimensionada quant a recursos materials i 
humans que permeta donar un bon servei, alhora que es dimensionen i s´optimitzen els 
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recursos. És en aquest sentit que la participació d´una administració com la Diputació pot ser 
molt convenient.  
  
Per la qual cosa, mitjançant el regidor i portaveu del Bloc Nacionalista Valencià proposem al 
plenari de l´Ajuntament els següents ACORDS: 
 
Primer.- Sol·licitar a la Diputació de Castelló que realitze un estudi de necessitats per a cobrir 
d´una manera adequada i efectiva la vigilància i la seguretat de les nostres platges.  
 
Segon.- Com a conseqüència d´aquest estudi, que la Diputació establisca un pla provincial, 
amb la partida pressupostària corresponent, al qual es puguen adherir els municipis 
interessats. 
 
Tercer.- Donar trasllat d´aquesta moció, a més de la Diputació de Castelló, a les 
administracions següents per tal que, en la mesura de les seues competències, puguen 
participar d´aquesta iniciativa. Entre d´altres a la Delegació del Govern, la Conselleria de 
Turisme, la Conselleria de Medi Ambient i als ajuntaments de la comarca.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per majoria la proposta 
d’acord anterior, per 11 vots a favor (7 PSOE-PSPV, 3 PVI i 1 BLOC) y 10 vots en contra (PP). 
 
 
 
21.- DESPATX EXTRAORDINARI. 
 
 
DE 1.- APROVACIÓ DE MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LA 
TAXA PER INSCRIPCIÓ A L’ESCOLA MUNICIPAL D’ESTIU “L’ILLA”.- Pel Sr. alcalde es 
dóna compte de la urgència de l’assumpte esmentat. Se somet a votació la urgència aprovant-
se per unanimitat. 
 
Atés l’informe de la Tresorera Accidental de data 01-04-08. 
 
Atés l’informe tècnic-econòmic de data 02-04-08: 
 

“INFORME-PROPUESTA DE ACUERDO 
 

ANTECEDENTES  
 

PRIMERO.-En fecha de 29 de marzo de 2008 se presenta por la Concejala Delegada de 
Juventud propuesta para la modificación de la ordenanza fiscal reguladora de la tasa por 
inscripción en la escuela municipal de verano “ILLA”. Por Providencia de la Alcaldía de 1 de 
abril se ordena la emisión por la Tesorera informe sobre la tramitación a seguir para la 
modificación de la referida ordenaza.. 
 
SEGUNDO.- El 1 de abril de 2008 se emite Informe de Rentas sobre legislación aplicable y 
tramitación a seguir para la modificación de la referida Ordenaza. 
 
TERCERO.- Por Providencia de la Alcaldía de 2 de Abril de 2008 se dispone se emita por la 
intervención informe Técnico-Económico y de fiscalización así como informe-propuesta a 
elevar al Pleno. 
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CUARTO.- El 2 de abril de 2008 es emitido por el Interventor Informe Técnico-Económico, del 
que se desprende que, según el estudio realizado costes e ingresos previstos de acuerdo a 
las nuevas tarifas propuestas,  los costes del servicio serán mayores que los ingresos 
previstos. 
 
SEXTO.- El 2 de abril de 2008 es emitido por el Interventor Informe de Fiscalización, 
fiscalizando de conformidad el expediente de modificación de la referida Ordenanza. 

CONSIDERACIONES JURÍDICAS 
  
PRIMERO.- La tasa que se pretende exigir con la presente ordenanza tiene amparo legal en 
el artículo 20.4 ñ) y v) del RDLeg 2/2004 de 5 de marzo de 2004. 
 
SEGUNDO.- Según se desprende del Informe Técnico-Económico, los ingresos previstos no 
van a superar a los costes, por lo que se puede dar por cumplido el requisito previsto en el 
artículo 24.2 del RDLeg 2/2004 de 5 de marzo de 2004. 
 
TERCERO.- Examinada toda la documentación obrante en el expediente, constan los 
siguientes documentos: 
 Texto de la Ordenanza reguladora de la Tasa por la prestación del servicio y 

realización de de actividades en instalaciones deportivas del Magnífico Ayuntamiento de 
Vinaròs. 
 Informe Ténico-Económico requerido por el artículo 25 del RDL 2/2004. 
 Informe de fiscalización de la Intervención conforme al artículo 214.1 del RDL 

2/2004. 
 

Por todo ello, considerado completo el expediente y ajustado a derecho el texto de la 
ordenanza, de conformidad con lo establecido en el artículo 175 del ROF, se eleva al Pleno, 
previo dictamen de la Comisión Informativa de Hacienda, la siguiente  

PROPUESTA DE ACUERDO: 
 
PRIMERO.- Aprobar la modificación de la ordenanza fiscal reguladora de la tasa por 
inscripción en la escuela municipal de verano “ILLA”.  
 
SEGUNDO.- Exponer al público el anterior Acuerdo mediante anuncio que se insertará en el 
tablón de anuncios municipal durante el plazo de treinta días hábiles, a contar desde el 
siguiente al de publicación de dicho anuncio en el Boletín Oficial de la Provincia, y en un diario 
de los de mayor difusión de la provincia, dentro de los cuales los interesados podrán examinar 
el expediente y presentar las alegaciones que estimen oportunas. 
 
TERCERO.- En caso de que no se presentasen alegaciones al expediente en el plazo 
anteriormente indicado, el Acuerdo se entenderá definitivamente aprobado, sin necesidad de 
Acuerdo plenario, de conformidad con el artículo 17.3 del RDL 2/2004” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar la proposta d’acord 
anterior, per 10 vots a favor (7 PSOE-PSPV i 3 PVI), 10 vots en contra (PP), 1 abstenció 
(BLOC), i el vot de qualitat de la Presidència en segona votació. 
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DE 2.-MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DEL PP EN RELACIÓ A UN 
APARCAMENT VINCULAT ENTRE EL MERCAT MUNICIPAL I EL PÀRQUING 
SUBTERRANI DEL PASSEIG MARÍTIM.- Pel Sr. alcalde es dóna compte de la urgència de 
l’assumpte esmentat. Se somet a votació la urgència aprovant-se per unanimitat. 
 
Atesa la moció presentada pel grup municipal del PP de data 01-04-08: 
 
“Juan Bautista Juan Roig Portaveu del Grup Municipal Popular en l'Ajuntament de Vinaròs, en 
nom i representació del mateix, i a l'empara del que establix la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local i el Reial Decret 2568/1986, de 29 de novembre, 
pel que s'aprova el Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic de les Entitats 
Locals, article 97.3, i com a Portaveu del Grup Municipal del Partit Popular de l'Ajuntament de 
Vinaròs presenta al Ple la següent MOCIÓ: 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Atès que el Mercat Municipal ha estat, és i serà l’eix vertebrador i motor del comerç local, fet 
que li atorga una singularitat especial i diferencial que cal atendre.  
 
Atès que des de l’inici de l’anterior legislatura l’any 2003 era públic que al mes de setembre de 
2006 finalitzava la concessió de les parades de la part nova del Mercat i que en setembre de 
2007 finalitzava la concessió de les parades de la part vella del Mercat. 
 
Atès que durant tota la legislatura anterior l’equip de govern municipal no va elaborar cap 
projecte, ni va dialogar ni consensuar res amb els venedors que actualment estan treballant 
diàriament per a guanyar-se la vida però també per a oferir una imatge de Vinaròs moderna i 
comercial. 
 
Atès que des de setembre de 2007 tots els venedors del Mercat Municipal estan en un estat 
de precarietat i incertesa causada només i exclusivament per la falta de paraula i de previsió 
de l’equip de govern que ha estat incapaç d’el·laborar un projecte de remodelació del Mercat 
Municipal i posar-lo en marxa. 
 
Atès que degut a la imprevisió de les obres del Passeig Marítim els venedors del Mercat es 
veuen fortament afectats en el seu treball diari i això repercutix en les vendes. 
 
Atès el lamentable estat de conservació en que es troba el Mercat Municipal per 
l’abandonament durant els últims anys i que van provocar la caiguda d’un vidre del sostre del 
Mercat el passat dimecres 5 de març a les 12 del matí, fet que hagués pogut provocar una 
desgràcia humana. 
 
Proposem al plenari de l´Ajuntament la següent proposta d´acord: 
 
Primer.- Garantir que el Mercat Municipal disposarà d’aparcament vinculat i amb accés 
directe amb el pàrquing subterrani del Passeig Marítim tal i com va anunciar l’Equip de Govern 
en el seu dia per tal d’afavorir el dinamisme del Mercat Municipal i de tot el comerç del centre 
de Vinaròs.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar per unanimitat la proposta 
d’acord anterior. 
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22.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
 
Sr. Fontanet.- Bé, Senyor Alcalde. Al passeig de Ribera cantonada amb el carrer del Molí, 
encara queda en peu una part de la muralla liberal, ens agradaria saber, per a poder 
documentar-la, si s'enderrocarà aquesta muralla o es preservarà. 
 
Sr. Alcalde.- Si no recordo malament, queda instal·lada dins d'una zona verda que 
acompanya la urbanització. Crec recordar en este precís moment, i per tant, si és així que 
crec que sí, doncs tindria una remodelació significativa o particular com la que es va fer al 
carrer de San Blai dins de la zona verda. 
 
Sr. Fontanet.- Una vegada acabada la tramitació de la reparcel·lació del PAI de Mercadona 
on se cedeix els terrenys del 10% d'aprofitament a l'Ajuntament, s'han cedit els terrenys a la 
Conselleria de Sanitat per a iniciar els tràmits de la construcció del segon Centre de Salut? I 
ens pot explicar com està aquesta tramitació? 
 
Sr. Alcalde.- Sí, evidentment, i el secretari em va donar permís en este assumpte per a dir-ho. 
Falta la fulla registral per part del registre en el sentit que, de poder cedir-ho a la Generalitat 
Valenciana, a la Conselleria. D'alguna forma, ell mateix estos dies ha estat en contacte amb la 
registradora. Ens ha promés, perquè faltaven o mancaven uns papers de l'urbanitzador, que 
en una setmana o... no vull posar molts de terminis, però que tindrem, però sí que ha 
gestionat que guanyarem el mes d'exposició pública perquè hi ha una fórmula de cessió 
directa cap a la Conselleria, a diferència del que vam fer en els terrenys de la Comissaria que 
havia d'haver-hi un mes. Llavors esperem que en el pròxim ple ja no haja de fer-me la 
pregunta, perquè ja haja pogut ser salvat el punt del registre. 
 
Sr. Fontanet.- Gràcies. Vist que el púlpit del Santuari de la Misericòrdia s'ha llevat per a la 
seua restauració i s'ha col·locat una altra talla de fusta, que no té res a veure l’un amb l'altre, i 
vist que hi ha moltes persones que ens demanen que estiga al lloc original, preguem i li fem 
un prec que quan es restaure el púlpit del Santuari de la Misericòrdia, doncs es torne al seu 
lloc. 
 
Sr. Alcalde.- Bé, la part de baix del púlpit, el que restava de pedra, perquè l'original ja va 
desaparèixer durant els avatars de la guerra civil, per tant este és posterior, però sí que va 
quedar la forma venerada de baix que està inclosa dins del que és l'actual que s'ha fet de 
fusta. Si al que es refereix són les pintures que hi havia als plafons aquells, que eren de 
Molés, estos sí que estan restaurant-se i si no recordo malament, estan per a situar-se o 
col·locar-se perquè els puga vore la gent en la pujada o en l'entrada a la pujada al camerino 
de la Mare de Déu. Per tant, estan en restauració estes pintures de Molés. 
 
Sr. Fontanet.- Ja, però vol dir que canviaran d'ubicació? 
 
Sr. Alcalde.- Sí, sí, home clar, els plafons sí, evidentment. La resta, la base, la part de baix de 
pedra del que era l'antiga... d'això... estava al mateix lloc, està folrat de fusta per damunt. 
 
Sra. López.- Sí, gràcies senyor Alcalde. Bé, faré les preguntes de la Regidoria de... perdó, de 
l'Associació de Veïns Migjorn a través de la Regidoria de Participació Ciutadana. En primer 
lloc, un prec. L'Associació diu que algunes preguntes han estat fetes directament al regidor 
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responsable de l'àrea i desitjarien que siguen ells mateixos els que contesten públicament, 
cosa que no prohibeix el reglament de Participació Ciutadana.  
 
Sr. Guimerà.- No hi ha problema. 
 
Sra. López.- D’acord. Llavors les preguntes estan totes relacionades amb el Medi Ambient. La 
primera és: La Unió Europea, Nacions Unides i l'Assemblea feta recentment a València 
recomana la plantació massiva d'arbres, no d'arbres florera. Als PAI ja acabats de Fora del 
Forat, Foret, etc. creem que es podrien plantar més dels que hi són, així com palmeres que no 
siguen washingtònies. És possible? Pensen fer-ho? 
 
Sr. Guimerà.- Sí. 
 
Sra. López.- Talment, en aquest PAI s'ha plantat, creem, massa gespa, amb el consegüent 
consum excessiu d'aigua. Pensem que seria millor aprofitar més aquest espai posant jocs, 
bancs i taules. Podem reduir la plantació de gespa? 
 
Sr. Guimerà.- Sí.  
 
Sra. López.- Tornant a la gespa d'aquest PAI, doncs, es rega per controladors de temps, no 
d'oratge, tres o quatre vegades a la setmana, tant fa que faça lluna, mestral, ploga, etc. Es 
podrien canviar per uns sensors d'humitat? 
 
Sr. Guimerà.- Sí. Perdone, és que m'ha demanat brevetat i més breu ja no ho puc ser. 
 
Sr. Alcalde.- Em pareix perfecte.  
 
Sra. López.- Una altra. A la plaça del mercat els arbres que ja són negres, sense ramatge 
gran i naturalment sense ombra i a l'estiu aquesta plaça és una caldera. Podrien canviar-los 
per alguns altres que tinguen més ramatge tipus morera? Pensen fer-ho? 
 
Sr. Guimerà.- Sí. 
 
Sra. López.- A la plaça de l'Hort dels Escribano s'han plantat unes palmeres que fan poca 
ombra que substitueixen els arbres, però els escocells tapats no els han recuperat. Els pensen 
recuperar? Qui paga aquesta despesa? 
 
Sr. Guimerà.- Crec que en falta un escocell, que el van tapar quan es va fer el Complejo 
Miralles i a la banda dreta possiblement poden faltar-ne tres, però ho he de verificar als 
Serveis Tècnics. I evidentment el canvi dels arbres a càrrec de l'Ajuntament, perquè els arbres 
que es van plantar en aquell moment no eren arbres d'alineació i impedien el pas dels 
vianants. 
 
Sra. López.- Al final del riu Cervol, a la part dreta i al final del passeig de Fora del Forat, part 
del riu anant per a llevant, quan plouen quatre gotes o tres, com el dia 26-03-08 al migdia, les 
aigües brutes de la claveguera surten a dojo amb la conseqüent contaminació del riu, la mar i 
la platja. Quan estiga en funcionament la depuradora feta per la Generalitat Valenciana, 
passarà igual? Qui és el responsable d'aquest perill per a la salut? 
 
Sr. Guimerà.- Bé, la depuradora està en proves, en període de proves durant un parell d'anys 
i evidentment una vegada se certifique per part dels Serveis Tècnics que corresponga, la 
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Generalitat, la Conselleria o qui siga, doncs, es verificarà si les bombes tenen la suficient 
potència per a absorbir tot el cabal que provoquen els fluvials i el que  falta. Ara no ho sabem.  
 
Sra. López.- Res més. 
 
Sr. Alcalde.- Alguna pregunta? Senyor Castejón. 
 
Sr. Castejón.- Moltes gràcies Senyor Alcalde. En principi he pogut comprovar com als que 
estan a l'equip de govern els cou, i prou, de quina manera, que el Partit Popular, des de 
l'oposició, els recorde tots els manifestos incompliments que en estos darrers anys, doncs, 
vostés estan portant a terme. Jo amb la serietat i amb el respecte amb què ens ha demanat 
que ens dirigim, em dirigeixo a vosté, perquè ha fet alguna afirmació en què deia que, en este 
cas, la Diputació Provincial no col·labora en res amb l'Ajuntament de Vinaròs en el que era la 
neteja de platges. Jo li pregunto si aquelles factures, aquelles subvencions, que la Diputació 
Provincial any darrere any, en els darrers anys, no sé en l'últim, pagava de l'empresa que feia 
la neteja de les platges, concretament el que tot Vinaròs coneixem com la neteja del llepó, si 
ja no les porta a terme com a subvenció de la neteja de platges, perquè si no és així, haurà de 
reconéixer que també vosté ha dit una mentida, o a la millor m'equivoco, Senyor Alcalde? 
 
Sr. Alcalde.- Home, jo el que sí que sé, és que en la UTE que va privatitzar el servei de neteja 
el Partit Popular va incloure ja la neteja de platges. A vore si resulta que ho ha de pagar la 
Diputació i li ho paguem a l'empresa privada, o li paguem a l'empresa privada i li ho hem de 
pagar a la Diputació. Jo el que sabia fins ara era que la UTE és la que neteja les platges de 
Vinaròs i l'Ajuntament li paga. La UTE, que és la que van crear en l'època del Partit Popular. 
Me n'assabentaré i li ho clarificaré, li presentaré les factures de la UTE i veurem si la Diputació 
els paga per un altre costat, no siga cosa que ho paguéssem dos vegades, la Diputació i 
nosaltres. Nosaltres continuarem pagant i que s'estalvie els diners la Diputació de la neteja, 
perquè no s'arruïne. 
 
Sr. Castejón.- Penso, Senyor Alcalde, o és que fa aquí teatre com al llarg d'aquest ple ha fet 
prou... 
 
Sr. Alcalde.- Per favor, senyor Mariano Castejón, li contesto a les preguntes que vosté 
formula. Els qualificatius no, per favor, pregunta concreta, breu i concisa i contestació de 
l'alcalde en el mateix sentit. 
 
Sr. Castejón.- El que vosté diga, Senyor Alcalde. Veig que desconeix o pretén desconéixer 
com funciona un Ajuntament. Vol dir que per part de la Diputació no s'ha gestionat cap 
subvenció que després han rebut aquí els fons que han anat directament per al que és neteja 
de platges? Després de quatre anys en l'equip de govern i ara d'alcalde, encara desconeix 
això o és que no es dóna aquesta subvenció per part de la Diputació? Arriben a l'Ajuntament 
de Vinaròs estos diners o no arriben? O és que ho desconeix, Senyor Alcalde? 
 
Sr. Alcalde.- Per a la neteja de les platges de Vinaròs, li torno a repetir, que corren a càrrec 
de la UTE i que les paga l'Ajuntament de Vinaròs. Alguna pregunta més? S'alça la sessió. A 
vore. Senyora Medina. 
 
Sra. Medina.- Pregunta breu, clara i concisa. Els comerciants del mercat, què han dit d'eixe 
projecte que vosté...? Els agrada o no els agrada eixe projecte? Sí o no?  
Sr. Alcalde.- Els comerciants expressen la seua opinió i d'alguna manera... per favor, per 
favor, per favor... l'alcalde sóc jo, senyor Chesa, d’acord? Mal que li pesse, d’acord? Com 
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vosté comprendrà amb els comerciants vam tenir una conversació ahir. El regidor li ha dit que 
li ho comentarà o ho comentarà, entre altres coses, el projecte del mercat. I el mateix que el 
passeig, a uns els agrada a uns altres no els agrada, etc. Vull dir, diversitat d'opinions. Què vol 
dir, dels 18, dels 17, dels 50 o dels 100? Ahir només hi havia cinc persones, cinc persones, de 
les quals dos eren de la mateixa... eren quatre persones. No vaig fer una votació. Senyor 
Gandía. 
 
Sr. Gandía.- Sí, seré molt breu, mal que li pesse a la senyora Sebastià. És a dir, no, senyora 
Sebastià, estem aquí al ple i ho sento molt, però tenim les preguntes a fer, vull dir, tenim el 
nostre dret. 
 
Sr. Alcalde.- Faça la pregunta. 
 
Sr. Gandía.- A vore. En el punt de l'Ordenança fiscal de la taxa de L'Illa, vosté ha dit en la 
seua intervenció final, on jo no podia respondre, per això li ho pregunto ara, que jo mentia i 
que no sabia sumar. Mire, jo sé sumar, restar, multiplicar, dividir i sé mantindre el respecte cap 
a les persones, cosa que vosté les quatre primeres coses sé que les sap fer també. L'última 
en el ple... 
 
Sr. Alcalde.- Pot fer la pregunta senyor Gandia? 
 
Sr. Gandía.- Sí, sí, la faig. Escolte'm, a vore si després em contesta. Vosté ha dit que un mes 
valia 24 €, i després jo he dit que ara passem a 50€, i jo he dit que ho doblem, i vosté ha dit 
que he mentit. Em pot dir en què he mentit? 
 
Sr. Alcalde.- Li he dit que no sabia sumar. 24€ més 10€ de l'equipament que li ha dit la 
senyora regidora, són 34€, fins a 50€ són 16€. La meitat de 50€ són 25€. La meitat vol dir el 
doble, 25 més 25 són 50. Si vosté no atén a eixos paràmetres, o no sap sumar o diu una 
mentida. És que ja no li ho puc explicar més.  
 
Sr. Gandía.- Doncs mire, jo li ho explicaré. I lamento, lamento, és un prec, que després d'estar 
vosté quasi cinc anys en este Ajuntament governant, no conega les ordenances. En 
l'Ordenança de l'any 2001 que jo la tinc aquí davant, fica ben clarament, que “además de la 
compra del uniforme, que sería voluntaria”, per tant, els 9€ que vosté suma no són obligatoris. 
La quota eren 24€ i ara passen a 50€. En l'Ordenança de l'any 2001, en l'Ordenança de l'any 
2001 que vosté vol que jo sume, fica que la compra de l'uniforme seria voluntària. 
 
Sr. Alcalde.- Quina pregunta fa, senyor Gandia? Per favor. 
 
Sr. Gandía.- No, no. Jo el prec que li he dit és que vosté ha dit que jo era mentirós quan he dit 
que doblaven la quota, he dit que la quota la doblen, vosté m'ha dit que sóc mentirós i jo li 
prego seriosament, no, senyors del Partit Socialista, mantinguen la calma. Jo li demano... 
 
Sr. Alcalde.- Senyor Gandia, la calma la manté l'Alcaldia. Vosté ha de fer la pregunta, clara i 
concisa.  
 
Sr. Gandía.- En les seues intervencions senyor Alcalde, la calma no sé si la manté molt.  Jo el 
que li he dit és que este regidor ha dit que de 24€ que val la quota ara passem a 50€. Es 
doblava, vosté ha dit que jo era mentirós perquè li ha sumat un uniforme que era voluntari. Li 
demano per favor que la seua acusació cap a la meua persona de mentirós la retire 
immediatament en esta sala de plens. 
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Sr. Alcalde.- Quan vosté retire totes les acusacions de mentida que ha fet respecte del senyor 
Javier Balada i això, ho pensaria. Però li torno a dir que la voluntat ha sigut posar l'equipament 
que són 9€ i sumar-lo a estos 24€. I vosté, malèvolament, ha volgut posar que es duplicava la 
quota. Això ho ha entés tot el món. Faça una altra pregunta. 
 
Sr. Gandía.- És a dir, quan vosté em demostre a mi que jo he mentit com jo li ho acabo de 
demostrar a vosté en esta ordenança, jo no tindré cap problema a rectificar. Per tant, li 
demano que rectifique vosté ara, que en part ja ho ha començat a fer. 
 
Sr. Alcalde.- Més preguntes. Senyor Juan. 
 
Sr. Juan.- Gràcies Senyor Alcalde. Vista l'hora que és, sí que intentaré ser prou breu, i seran 
curtetes de resposta, si és que vosté les vol contestar. I per a començar li demanaria en un 
prec que mirés totes aquelles preguntes que li hem fet de fa diversos plens i que no ens ha 
contestat ni per escrit. Quan es digne, doncs que se'n recorde que hi ha moltes i algunes són 
molt interessants. Però les d'avui, tenim el tram del passeig de la fase u que no està acabat, i 
en canvi està obert. No està acabat, amb independència dels retards. Si es produeix algun 
accident o s'accidenta alguna persona allí, de qui és la responsabilitat civil, de l'Ajuntament o 
de l'empresa? 
 
Sr. Alcalde.- Segons el tipus d'accident. Vull dir, la gent cau pel carrer, la gent cau a casa, la 
gent cau a missa, entropessa amb un banc... Vull dir, la gent cau moltes vegades, eh? I per 
tant, doncs hi ha gent que demana responsabilitats i hi ha gent que no, i segons l'incident que 
haja sigut. Vull dir, un entropessa i cau i no hi ha cap responsabilitat. Tota la vida s'ha caigut, 
s'ha entropessat, ens em fet xaps al cap, etc. Vull dir, que... 
 
Sr. Juan.- Veu com necessito matisar un pelet més?  
 
Sr. Alcalde.- Matise, matise. 
 
Sr. Juan.- Per a nosaltres s'han creat en la primera fase unes barreres arquitectòniques 
d'escalons. I matiso: si cau en aquells escalons de qui serà responsabilitat civil? És molt 
senzilla la pregunta. 
 
Sr. Alcalde.- Repeteixo. Aquí hi ha molts de casos que es presenten aquí a l'Ajuntament, i a 
vegades la responsabilitat és de l'Ajuntament i ens castiguen, per dir-ho d'alguna manera, per 
això es té l’assegurança que es té. I altres vegades no se'ls dóna la raó a qui ha caigut, 
perquè hauríem d'analitzar el que cau, com cau, i de quina manera cau.  
 
Sr. Juan.- En tots estos supòsits que ha donat, analizant-los, si passés, de qui seria 
responsabilitat en aquella fase del passeig? 
 
Sr. Alcalde.- Escolte senyor Juan. Per tot el poble hi ha carrers, hi ha esvorancs, hi ha forats, 
hi ha voreres que estan bé, cau la gent, s'alça, se'n va cap a casa, no li passa res, i alguns 
desgraciadament cauen i es fan mal, i tenen dret a la indemnització o al que crega el jutge o a 
on hagen d'anar. Jo què vol que li diga. 
 
Sr. Juan.- Doncs vosté com a alcalde hauria de saber-ho, si és responsabilitat de l'Ajuntament 
o de l'empresa que encara no ens ha concessionat o ens ha fet recepcionar l'obra del passeig. 
Per tant, sí que és important. I crec que a més a més, a la gent del poble li interessa. Si no, no 
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li les faig jo per gust, li les faig perquè a la gent del poble els interessa esta sèrie de qüestions. 
Que no me les vulga contestar a mi com a persona, em pareix molt bé, però que no les vulga 
contestar als ciutadans que estan aquí, que representa a tots els ciutadans, per a mi és molt 
més greu. 
 
Sr. Alcalde.- Llavors, vosté ens està demanant que retirem totes les terrasses perquè... 
Pregunto, pregunto. És que, a vore si després defensa als de les terrasses, estan asseguts 
molts i fotografiant-se i resulta que tenim un problema i ens demanden a l'Ajuntament. 
Pregunto, eh? Alguna vegada estos contrasentits els haurà de clarificar el Partit Popular. Però, 
bé. 
 
Sr. Juan.- El que ha de fer és respondre i punt. Li passaré una altra. Què està passant amb 
els monitors conserges de les instal·lacions esportives? 
 
Sr. Alcalde.- Que estan treballant al seu lloc. 
 
Sr. Juan.- Hi ha alguna problemàtica, alguna insatisfacció, algun... ? 
 
Sr. Alcalde.- Això ho hauria de preguntar vosté a ells. Vull dir, això de la satisfacció laboral o 
no satisfacció laboral, què vol que li diga? Hi ha molts de funcionaris a l'Ajuntament.  
 
Sr. Juan.- Per un altre costat, estan negociant els salaris amb els funcionaris de l'Ajuntament? 
 
Sr. Alcalde.- S'ha obert la taula del conveni de negociacions.  
 
Sr. Juan.- Hauria d'estar representat el Partit Popular allí, o no? 
 
Sr. Alcalde.- Jo crec que no, vull dir, és que ens ho fan molt difícil, eh? Embolicarien però fort, 
fort, eh? Em pareix que no haurien d'estar, vull dir, tampoc és que crec que vagen amb 
voluntat d'ajudar l'equip de govern, la qual és demostració palpable al llarg dels plens. No ho 
sé legalment, però em pareix que no han d'estar. 
 
Sr. Juan.- Ja per acabar, i crec que és prou interessant. Tenim un equip de bàsquet femení 
en play-off, i segurament vosté sé que deu ser coneixedor, que en la situació que ha d’afrontar 
eixa etapa, segurament serà necessària la col·laboració. Jo li pregunte si l'Ajuntament de 
Vinaròs està disposat, i tant de bo tinguéssem molts d'equips en estes situacions, jo li 
pregunto si l'Ajuntament  té disposat o pensa col·laborar en este cas. 
 
Sr. Alcalde.- L'Ajuntament de Vinaròs des de l'anterior legislatura ja col·labora amb molts 
d'equips, amb particulars i molt amb el club de bàsquet. I ha mediat perquè tinga 
patrocinadors i ajudes. I també hi ha un altre equip que és el d’handbol, que també està, em 
pareix en fase d'ascens o de liguilla, i evidentment que sí, mitjançant conveni en la fórmula 
que siga, per promoció del nom de la ciutat, sí que en tindran. 
 
Sr. Juan.- Bàsicament, era per la situació puntual que afronta en la competició actualment. És 
a dir, ja li dic, tant de bo tinguéssem molts d'equips i simplement, recordar-li que per part 
nostra també intentarem que reba les ajudes pertinents d'altres estaments i, en este cas, a 
través de la Diputació. Moltes gràcies. 
 
Sr. Alcalde.- S'alça la sessió. 
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L’alcalde aixeca la sessió a les 00:05 hores del dia següent al que s’assenyala a 
l’encapçalament, de la qual cosa, com a secretari accidental, estenc aquesta acta amb el vist i 
plau del Sr. alcalde.  
 
 Vist-i-plau 
El secretari acctal. L’alcalde 
 
 
 
Jordi Romeu Granados Jorge Romeu Llorach 
 


